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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Ще бъде създаден "Bulgarian, Belgian, Luxembourg Economic Forum". Неправителствената организация ще има за
цел да подпомогне икономическите, търговски и инвестиционни връзки между България, Белгия и Люксембург.
Това стана ясно днес (18 април) на среща между министъра на икономиката и индустрията Никола Стоянов и
представители на инициативната група за създаване на форума. В разговора участие взе и... 

Създава се "Bulgarian, Belgian, Luxembourg Economic Forum" - неправителствена организация, която ще има за
цел да подпомогне икономическите, търговски и инвестиционни връзки между България, Белгия и Люксембург.
Това стана известно на среща между служебния министър на икономиката и индустрията Никола Стоянов и
представители на инициативната група за създаване на форума. В разговора участие взе и за... 

В България са внесени близо 20 000 тона украинска пшеница през 2022 г., което представлява 35 на сто от вноса в
тонове и 27 на сто от стойността. Това е обем, равняващ се на по-малко от 3 на сто от обема на българските
зърнобази и силози. Вносът на украинска пшеница в България преди е осъществяван в пет пъти по-малки
количества. Това се посочва в анализ "Географията на стокообмена на България за 2... 

В съвместната бизнес структура от българска страна ще участва Българската търговско-промишлена палата
Създава се "Bulgarian, Belgian, Luxembourg Economic Forum". Неправителствената организация ще има за цел да
подпомогне икономическите, търговски и инвестиционни връзки между България, Белгия и Люксембург. Това
стана ясно на среща между министъра на икономиката и индустрията Никола Стоянов и предс... 

Заглавие: БТПП ще участва в "Bulgarian, Belgian, Luxembourg Economic Forum"
Дата: 18.04.2023 18:30
Медия: Банкеръ

Заглавие: Създава се Икономически форум между България, Белгия и Люксембург
Дата: 18.04.2023 17:54
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Колко пшеница и слънчоглед от Украйна са внесени у нас
Дата: 18.04.2023 20:13
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Създава се Икономически форум между България, Белгия и Люксембург
Дата: 18.04.2023 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Дни на креативното мислене
Дата: 18.04.2023 15:22
Медия: Gabrovo News

https://banker.bg/2023/04/18/%D0%B1%D1%82%D0%BF%D0%BF-%D1%89%D0%B5-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%B2-bulgarian-belgian-luxembourg-economic-forum/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/442677-sazdava-se-ikonomicheski-forum-mezhdu-balgariya-belgiya-i-lyuksemburg
https://www.standartnews.com/biznes/kolko-pshenitsa-i-slnchogled-ot-ukrayna-sa-vneseni-u-nas-522197.html
https://www.bcci.bg/news/19473
https://www.gabrovonews.bg/news/195270/


Професионална техническа гимназия "Д-р Никола Василиади" – Габрово и Европейски център ЕВРОПА
ДИРЕКТНО при Габровска търговско-промишлена палата, в партньорство с Център за кариерно ориентиране към
Община Габрово, канят учениците от 6 и 7 клас от училищата в Габровска област да се включат в Дни на
креативното мислене. На 20 и 21 април 2023 г. в интервала от 14.30 до 17.30 часа в СТЕМ центъра на П... 

Службата по търговско-икономическите въпроси (СТИВ) - Шанхай информира, че тази година на България се
предоставя възможност за рекламиране на български продукти на безплатен щанд в рамките на международното
изложение SIAL Shanghai 2023, съобщиха от Българската търговско-промишлена палата. SIAL Shanghai 2023 ще
се състои в периода 18-20 май 2023 г. Това е най-голямото изложение в Азия за хранителни... 

ПТГ "Д-р Никола Василиади" и Европейски център ЕВРОПА ДИРЕКТНО при Габровска търговско-промишлена
палата в партньорство с Център за кариерно ориентиране към община Габрово канят учениците от 6 и 7 клас от
училищата в Габровска област да се включатПТГ "Д-р Никола Василиади" и Европейски център ЕВРОПА
ДИРЕКТНО при Габровска търговско-промишлена палата в партньорство с Център за кариерно ориентиране ... 

Моделът на кръгова икономика изисква нов подход за управление на продуктовите данни и ресурсите, които
трябва да бъдат запазени чрез редизайн, повторно производство, преизползване и рециклиране. Допълнително,
заинтересованите страни трябва да допринесат за определяне на необходимите продуктови данни и споделянето
на информацията по веригите на доставка. В тази връзка GS1 в Европа създава работна г... 

През последните пет години Обществен дарителски фонд - Стара Загора, Зелени балкани, Международния
младежки център с подкрепата на Граждански клуб ЛИПА, Търговско-промишлена палата - Стара Загора и много
доброволци заедно или поотделно се редувахме да организираме кампанията на Капачки за бъдеще в Стара
Загора.Тази година, група доброволци създадоха неформална организация Клуб за бъдеще - Стара За... 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора информира, че излезе от печат 22-то издание на Икономически
годишник на регион Стара Загора 2023 - единствено по рода си регионално двуезично издание за България, с
богата обобщена икономическа и фирмена информация. Изданието е икономическата визитка на Старозагорска
област и е насочено основно към бизнес партньори и потенциални инвеститори, но е полезно ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Заглавие: България ще може да рекламира хранителни продукти на безплатен щанд на международно
изложение в Шанхай през май
Дата: 18.04.2023 13:58
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Дни на креативното мислене в Габрово
Дата: 18.04.2023 13:32
Медия: Дарик

Заглавие: Работна група ще подготвя правилата за дигитален продуктов паспорт на ЕК
Дата: 18.04.2023 13:02
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Призив за включване в поредната кампания за предаване на капачки и кенчета - 22 април, събота
(9:00 - 14:00 часа)
Дата: 18.04.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Излезе от печат Икономически годишник на регион Стара Загора 2023
Дата: 18.04.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Всяка пета фирма у нас ще съкращава хора

https://www.bta.bg/bg/bg-world/442437-balgariya-shte-mozhe-da-reklamira-hranitelni-produkti-na-bezplaten-shtand-na-mez
https://darik.bg/dni-na-
https://www.bta.bg/bg/news/economy/442402-rabotna-grupa-shte-podgotvya-pravilata-za-digitalen-produktov-pasport-na-ek
https://www.chambersz.com/priziv-za-vkluchvane-v-porednata-kampaniya-za-predavane-na-kapachki-i-kencheta-22-april-sabota-900-1400-chasa-48314
https://www.chambersz.com/izleze-ot-pechat-ikonomicheski-godishnik-na-region-stara-zagora-2023-48318
https://www.pariteni.bg/novini/rabota/vsiaka-peta-firma-u-nas-shte-sykrashtava-hora-245864


Очаква ни свит и несигурен пазар на труда, показва изследване на Българската конфедерация по
заетосттаРаботодателите в страната споделят най-скромните планове за наемане на служители през следващите
шест месеца от началото на 2021 г. Това показват резултатите от последното прогнозно проучване на пазара на
труда на Българската конфедерация по заетостта (БКЗ) за периода април 2023 г. – септември 202... 

Правила за фалит на предприемачи, занаятчии и хора със свободни професии ще бъдат въведени с промени в
Търговския закон, борчовете им изчезват три години, след като спрат плащанията Дълговете на предприемачи,
занаятчии и хора със свободни професии ще може да бъдат опрощавани. В момента няма правила за фалит и
опрощаване на дългове на хора, които работят за себе си, но не са регистрирали фирма. Тов... 

Днес разговорите между двете най-големи коалиции в парламента продължиха за трети денОт пресцентъра на
ГЕРБ-СДС разпратиха законодателната програма, по която са постигнали съгласие с ПП-ДБ. Днес разговорите
между двете най-големи коалиции в парламента продължиха за трети ден. Сутринта представители на ГЕРБ-СДС
и ПП-ДБ се събраха отново в Народното събрание, за да решат кои законопроекти биха подкр... 

Важно е вниманието към всеки един служител в компанията, казва Петър ДелевЗа да се създаде успешен бизнес
модел в България, освен много работа е нужно и много желание и упоритост. Това каза Петър Делев,
съсобственик и управител на спортния бранд FLAIR, в предаването "Бизнес старт" на Bloomberg TV Bulgaria.
"Здравословният начин на живот и спорта е това, което ни влече и в това се справяме добре. Т... 

Броят на пунктовете за зареждане на електрически превозни средства в Германия се е увеличил с 35% миналата
година, надвишавайки темпа на увеличение, необходим, за да бъде в крак с внедряването на електромобили с
батерии в страната, съобщава асоциацията на енергийната индустрия BDEW, цитирана от Ройтерс. Припомня се,
че германското правителство миналия октомври е одобрило план за изразходване на 6,... 

Безплатен семинар на български език за стартиращи предприемачи в Австрия ще се проведе на 24 април във
Виена. Обучението е с продължителност три часа – от 16:00 до 19:00 ч. местно време. Адресът е VHS 15 /
Schwendergasse 41, 1150 Wien, съобщи блогът на българите в Австрия Melange Bulgaren. Лектори на семинара ще
бъдат експерти от Wirtschaftsagentur Wien - Виенска бизнес агенция. Те ще предоставя... 

Дата: 19.04.2023 10:49
Медия: Pariteni

Заглавие: С промени в закона ще могат да се опрощават дългове на занаятчии и предприемачи
Дата: 18.04.2023 17:05
Медия: Econ

Заглавие: Ето я законодателната програма, по която ГЕРБ-СДС и ПП-ДБ постигнаха съгласие
Дата: 18.04.2023 22:10
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Как се създава успешен бизнес модел в България?
Дата: 18.04.2023 22:54
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Германия ударно инсталира зарядни станции за е-автомобили
Дата: 18.04.2023 17:55
Медия: Икономически живот

Заглавие: Семинар за стартиращи предприемачи ще се проведе на български във Виена
Дата: 18.04.2023 17:22
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: България изостава по привличане на инвестиции
Дата: 18.04.2023 22:53
Медия: Факти

https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A1-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%BC%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%89%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%8F%D1%82%D1%87%D0%B8%D0%B8-%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%87%D0%B8_l.a_i.800221_at.10.html
https://zonanews.bg/politika/eto-ya-zakonodatelnata-programa-po-koyato-gerb-sds-i-pp-db-postignaha-saglasie
https://www.investor.bg/a/557-moda/373109-kak-se-sazdava-uspeshen-biznes-model-v-balgariya
https://ikj.bg/novini/germania-udarno-instalira-zaryadni-stantsii-za-e-avtomobili/
https://www.bta.bg/bg/bg-world/442634-seminar-za-startirashti-predpriemachi-shte-se-provede-na-balgarski-vav-viena
https://fakti.bg/bulgaria/774302-balgaria-izostava-po-privlichane-na-investicii


За сравнение в държави като Румъния и Сърбия инвестициите са значително повечеБългария изостава
значително от конкурентите ни в региона по привличане на преки чудестранни инвестиции. Това алармират от
Българската предприемаческа асоциация и изтъкват, че са необходими законодателни промени. За изминалата
година страната ни е успяла да привлече близо 2 милиарда и 380 милиона евро чужди инвестиции. З... 

"Предвид очакваната рецесия, или, ако не рецесия, то поне нисък растеж, се очаква поне да бъдат намалени
приходите в бюджета. Въпросът е с каква политическа воля ще разполагаме – дали ще бъде тази на служебния
кабинет, или ще имаме правителство, които ще следва определени политики", посочи икономистът Евгений Кънев.
И двамата се обединиха около идеята, че ниските ставки на ДДС за някои бизнеси ще ... 

Брюксел планира 43 милиарда евро субсидииЕвропейският съюз днес се приближи към одобряването на план за
засилване на производството на полупроводници с надежда да намали зависимостта си в тази сфера от
азиатските страни, предаде Асошиейтед прес. Европейският парламент и представителите на 27-те страни членки
постигнаха неформално политическо споразумение за законодателство, предвиждащо 43 млрд. ев... 

ЕП и Съвета се договориха за осигуряване на доставките чрез стимулиране на производството и иновациите и
създаване на спешни мерки срещу недостигаЕП и Съвета договориха плановете за осигуряване на доставките на
чипове в ЕС чрез стимулиране на производството и иновациите и създаване на спешни мерки срещу недостига.
Временната сделка беше постигната в Страсбург след 4-ти кръг от преговори между Парл... 

"Фалитите на българските производители с нищо няма да допринесат за нейната кауза", заяви служебният
премиер"Днес ще обсъдим и приемем решение за временна забрана на вноса на храни от Украйна. Ще има
изключение на стоки, които преминават транзитно през територията на България, а крайната им дестинация е
други държави. През последната година противно на замисъла на "коридорите на солидарността" зна... 

Американският президент Бил Клинтън (1993 – 2001 г.) пристига в България следващия месец по покана на
главния изпълнителен директор на "Хювефарма" и член на Консултативния съвет на Clinton Global Initiative (CGI)
Кирил Домусчиев. Двамата ще участват в дискусия на тема Корпоративно социално влияние върху бъдещите
поколения с акцент върху важността на продоволствената сигурност и устойчивостта. Бивш... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Заглавие: Експерти: Ниските ставки на ДДС за някои бизнеси ще трябва да отпаднат
Дата: 19.04.2023 10:03
Медия: Frog news

Заглавие: ЕС ще се опита да стимулира производството на чипове
Дата: 19.04.2023 09:29
Медия: it.dir.bg

Заглавие: €3,3 млрд. за изследвания и иновации, свързани с чиповете в ЕС
Дата: 19.04.2023 09:06
Медия: Economy

Заглавие: Гълъб Донев: Ако продължим да внасяме храни от Украйна, ще има тежки последици за бизнеса у
нас
Дата: 19.04.2023 10:25
Медия: БТВ Новините

Заглавие: Бил Клинтън пристига в България
Дата: 19.04.2023 10:37
Медия: С кафето

Заглавие: Доходите на българите нараснали с 16,9% през 2022 г., а разходите – с 19,1%
Дата: 18.04.2023 22:39
Медия: Зарата

https://www.frognews.bg/novini/eksperti-niskite-stavki-dds-niakoi-biznesi-shte-triabva-otpadnat.html
https://it.dir.bg/tehnologii/es-shte-se-opita-da-stimulira-proizvodstvoto-na-chipove
https://www.economy.bg/economy/view/54598/%E2%82%AC33-mlrd-za-izsledvaniya-i-inovacii-svyrzani-s-chipovete-v-ES
https://btvnovinite.bg/bulgaria/galab-donev-ako-prodalzhim-da-vnasjame-hrani-ot-ukrajna-shte-ima-tezhki-posledici-za-biznesa-u-nas.html
https://skafeto.com/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/svjat/%D0%B1%D0%B8%D0%BB-%D0%BA%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D1%82%D1%8A%D0%BD-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/205780/
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През 2022 г. годишният общ доход средно на човек от домакинство е 9008 лв. и нараства с 16,9 на сто спрямо 2021
г. За последните десет години (2013 – 2022 г.) общият доход средно на човек от домакинство се увеличава 1,9 пъти,
съобщи Националният статистически институт. През 2022 г. българските домакинства са изразходвали 8389 лв.
средно на човек, което е с 19,1 на сто повече в сравнение с 2021 г... 

Шефът на НС ще взема близо 10 000 лв. Без председател на Народното събрание депутатите не могат да вземат
заплати, коментираха пред "Труд news" юристи. Причината е, че платежното нареждане за изплащане на
възнагражденията трябва да бъде разписано от шефа на парламента. Преди това неговия подпис се депозира в
БНБ, коментираха от администрацията на НС. Депутати казаха, че това може да се окаже повод... 

"Предлагането на работа винаги е било повече от търсенето. Това е свързано с липсата на кадри – не само
подготвени, а по принцип физически лица, които ние в България нямаме достатъчно." Така Надя Василева,
председател на Българската конфедерация по заетостта и експерт по човешки ресурси, коментира ситуацията на
трудовия пазар у нас.Демографската структура е проблемът, и оттам това следпандемно пре... 

Общо 2491 паралелки за 64 983 гимназисти ще бъдат разкрити през учебната 2023/2024 г. Това са
предложенията, постъпили от регионалните управления на образованието за държавния план-прием след 8-и
клас, съобщават от просветното министерство. Профилираните паралелки са 987 и представляват малко под 40%
от общия брой. За тях ще могат да кандидатстват 25 664 ученици. 1504, или 60,38% от паралелките са... 

Предлагат да се забрани наемането на стажанти без заплата и договорЕвропейската конфедерация на
профсъюзите (EКП) настоява за по-качествени стажове за всички млади работници в Европа. Младежката
безработица остава висока – 15% и това е демографската група, изправена пред най-висок риск от бедност. В
допълнение, продължаваща криза превърна пазара на труда в много враждебно място за тези работници, ... 

Според резултатите от последното прогнозно проучване на пазара на труда на Българската конфедерация по
заетостта (БКЗ), което обхваща периода април 2023 г. – септември 2023 г., работодателите в страната споделят
най-скромните планове за наемане на служители от началото на изследването през 2021 г. Двадесет и седем
процента от общо 1099 анкетирани компании планират да увеличат работната сила, което... 

Според резултатите от последното прогнозно проучване на пазара на труда на Българската конфедерация по

Заглавие: Без шеф, депутатите остават без заплати
Дата: 18.04.2023 19:50
Медия: Флагман.бг

Заглавие: HR експерт: Заради липсата на кадри у нас предлагането на работа винаги е надвишавало търсенето
Дата: 18.04.2023 19:11
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: 65 000 влизат в гимназиите тази есен
Дата: 18.04.2023 23:38
Медия: Телеграф

Заглавие: Експлоатират млади работници с неплатени стажове
Дата: 19.04.2023 09:48
Медия: Pariteni

Заглавие: Българска конфедерация по заетостта: Очаква ни свит и несигурен пазар на труда
Дата: 19.04.2023 10:05
Медия: Първи.БГ

Заглавие: Според експерти е нужна промяната на трудовото законодателство адекватно на реалността
Дата: 19.04.2023 09:16
Медия: Фокус
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заетостта (БКЗ), което обхваща периода април 2023 г. – септември 2023 г., работодателите в страната споделят
най-скромните планове за наемане на служители от началото на изследването през 2021 г. Двадесет и седем
процента от общо 1099 анкетирани компании планират да увеличат работната сила, което... 

Според резултатите от последното прогнозно проучване на пазара на труда на Българската конфедерация по
заетостта (БКЗ), което обхваща периода април 2023 г. – септември 2023 г., работодателите в страната споделят
най-скромните планове за наемане на служители от началото на изследването през 2021 г. Двадесет и седем
процента от общо 1099 анкетирани компании планират да увеличат работната сила, което... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

С гласовете на 230 народни избраници Росен Желязков бе избран днес за председател на 49-ото Народно
събрание. "За" кандидатурата на ГЕРБ-СДС гласуваха 136 депутати, против нямаше, 94 гласуваха "въздържал се".
Кандидатът на "Възраждане" Петър Петров бе отхвърлен със 139 гласа "въздържал се", 59 "против" и 36 "за". 

Британски министър призова Русия "да спазва конвенциите, които е подписала", и да предостави консулски
достъп до осъдения опозиционер с двойно британско и руско гражданство Владимир Кара-Мурза, предаде ДПА в
партньорство Пи Ей Медия. Четиридесет и една годишният Кара-Мурза беше осъден на 25 години затвор по
обвинения в държавна измяна, след като отправи критики срещу инвазията в Украйна на руския ... 

Служебният министър на външните работи проведе среща с новоназначения посланик на САЩ Кенет Мертен,
съобщиха на сайта си от Министерството на външните работи. Перспективата за задълбочаване на
стратегическото партньорство между България и САЩ бе сред акцентите на разговора, в това число ключовото
значение на двустранното сътрудничество в областта на сигурността и отбраната. Основна тема в хода на ... 

Министърът на външните работи Николай Милков проведе среща в МВнР с новоназначения посланик на
Съединените американски щати в Република България Кенет Мертен. Перспективата за задълбочаване на
стратегическото партньорство между България и САЩ бе сред акцентите на разговора, в това число ключовото
значение на двустранното сътрудничество в областта на сигурността и отбраната. Основна тема в хода на ... 

Плащат главният прокурор да бъде санкциониран по "Магнитски", жалва се камарата на следователите Камарата
на следователите в България (КСБ) съобщи, че е изпратила писма до представители на американски и

Заглавие: Не останаха качествени работници у нас, бизнесмени в безизходица
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двойно гражданство
Дата: 18.04.2023 21:36
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Николай Милков се срещна с Кенет Мертен, обсъдиха модернизацията на армията ни
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европейски институции, в които изразява притеснения за състоянието на върховенството на закона в България. В
писмото поименно се споменава подсъдимият за фалита на КТБ бивш собственик на банката Цв... 

Двустранна търговска камара България – Румъния (BCCBR), в рамките на XVIII МЕЖДУНАРОДНО ТУРИСТИЧЕСКО
ИЗЛОЖЕНИЕ – ВЕЛИКО ТЪРНОВО "КУЛТУРЕН ТУРИЗЪМ" 2023, организира информационна среща на тема "
Danube Market – място за споделяне на емоции чрез вкусове" в подкрепа на производители от Румъния и
България, която ще се проведе на20 април 2023 г. в Конферентна зала на Изложбени зали "Рафаел Михайлов", г... 

Още 8 работни дни остават до крайния срок - 30 април, в който собствениците на недвижими имоти и моторни
превозни средства могат да платят годишните си данъци с 5% отстъпка, ако цялата сума се внесе наведнъж. До
края на този месец е крайният срок и за първата вноска на такса битови отпадъци. Ако сте решили да плащате
местните си данъци и такси на части, сроковете, в които трябва да направите това ... 

Росен Желязков от ГЕРБ бе избран за председател на 49-ото Народно събрание с 136 гласа "за", без против и 94
"въздържал се". Той получи подкрепата на ГЕРБ-СДС, ПП-ДБ и "Има такъв народ". "Против" гласуваха депутатите
на "Възраждане", ДПС и БСП "Парламентарната традиция изисква да се кажат думи с тържествен характер.
Мисля, че обаче не е моментът за тържество. Всички ние осъзнаваме отговорността, к... 

След края на експлоатационния срок на панелните блокове са необходими превантивни мерки за поддържането
имПървите панели са построени в средата на 50-те години на XX век, а последните - около 1990. Много сгради
имат същия вид, който са имали, когато са били построени. Съвсем естествено в обществото се вихри спор за
годността и остатъчния живот на панелните жилища. Темата излезе на дневен ред при б... 

1992 г. е специална за Христо Стоичков. "Барселона" е шампион на Испания с точка пред "Реал" (Мадрид).
Каталунците за първи път печелят КЕШ след един невероятен финал в Лондон на "Уембли" срещу "Сампдория".
Тогава Камата сяда върху кралската ложа и вдига най-ценния трофей. След това вкарва гол във финала на
Междуконтиненталната купа, но губи от бразилския "Сао Паулу" с лидер невероятния Раи. Хрис... 

Аз от 30-тина години се занимавам с противодействие на пиратството, още през далечната 1996 г.
разпространението на пиратско съдържание на пл. "Славейков", впоследствие закриване на компаниите,
произвеждащи пиратски дискове. Ние бяхме втората пиратска държава в света с над 50 милиона компактдиска

Заглавие: Велико Търново домакинства информационна среща в подкрепа на производители от Румъния и
България
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Заглавие: Прашните тефтери разсекретяват позорната истина: България предава Христо Стоичков през 1992,
избираме чужденец
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Медия: 7 дни спорт

Заглавие: Явор Колев: Битката на големите компании с пиратското съдържание е безкомпромисна
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Медия: Варна 24
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годишно производство. Това каза в ефира на "Денят на фокус" на "Фокус" експертът по киберсигурност Яво... 

"За последните 20 години българинът отделя в пъти повече средства за инвестиране. Ръстът на инвестициите е
близо 600% в рамките на 10 години (2012-2022 г.), докато за същия период депозитите са се удвоили." Това каза
за Euronews Bulgaria Сава Стоянов, мениджър инвестиционни продукти в Уникредит Булбанк. Тенденцията е ясна
- все повече средства се отделят за инвестиции, отколкото за депозити, катег... 

Заглавие: Финансист: Българинът отделя все повече средства за инвестиции, отколкото за депозити
Дата: 19.04.2023 10:52
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